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Sl<ARE BYALAG 
MÖTESPROTOKOLL 

Möte: Styrelsemöte 
Datum: 14 december 2023 
Närvarande: Christer Ekström, Lars Andersson, Lars Lundin, Alf Olsson, 

Fredrik Trnlsson, Ingrid Tågerup, Bengt Werner. 

§ 1 Mötets öppnande . 

§2 

§3 

§4 

§5 

§6 

Christer Ekström hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning och justering. 
Föreslagen dagordning godkändes. Fredrik Trulsson och Bengt Werner valdes 
att jämte ordföranden Christer Ekström justera protokollet. 

Föregående protokoll. 
Ordförandens genomgång av föregående protokoll föranledde ingen kommentar. 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

Ekonomi 
Föreningens ekonomi är god, såväl till resultat som likviditet. Beslöts att värdet 
på varulagret av grytunderlägg skrivs ner till noll 2023, förutsatt att det ryms 
inom ett positivt resultat för 2023. 

Skåreboträffar 
5.1 Genomförda 

- Besök på Louisiana den 26 oktober med 14 deltagare. 
- Adventsglöggen den 3 december med 17 deltagare. 

5.2 Planering 
Arbetsgruppen för Skåreboträffar hade ett planeringsmöte i november för 
kommande träffar 2024. Tillsammans med några tips som kom fram under detta 
styrelsemöte har arbetsgruppen nu sju intressanta uppslag till träffar att arbeta 
vidare med. Medlemmar uppmanas likväl att fortsätta lämna tips och uppslag. 

Byahoddan 
Arbetet med att byta paneler, dörr och fönster mot hamnen är nu klart. Bengt 
Werner, Lars Andersson och Alf Olsson tackas för och gratuleras till ett 
mycket gediget jobb. Till våren återstår en del kompletterande panel byten, 
som säkert blir lika proffsiga som de nu genomförda. 
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§7 

§ 8 

§9 

§ 10 

§ 11 

Ordförande: 

SKARE BYALAG 
MÖTESPROTOKOLL 

VA-anslutningen genom Kommunens försorg är för närvarande föremål för 
godkännande. Arbetena beräknas komma igång i januari 2024 och vara klara 
våren -24. 

Lägesrapporter 
7.1 Hemsidan - möte med Båtklubbeo 
Lars Lundin redogjorde för vad som framkom i mötet med Båtklubben. 
Styrelsen beslöt därefter att Byalaget i fortsättningen själv administrerar 
hemsidan "Skåre Fiskeläge" och att det på denna hemsida ska finnas en länk till 
Skåre Båtklubbs hemsida. 
7.2 Hemsidan - nästa steg 
Uppdrogs åt Lars Lundin att samla en arbetsgrupp som till styrelsen tar fram ett 
förslag till hur byalagets hemsida ska se ut och fungera i fortsättningen. 
7.3 Erosion 
Fredrik Trulsson informerade om kommunens digitala möten med 
fastighetsägare samt om kommunens arbete med att åtgärda akuta skador efter 
senaste stormen och planerna på mer långsiktiga skyddsåtgärder mot pågående 
erosion. 
7.4 Omklädnadshytterna 
Den 15 december besöker kommunpolitiker byalaget för en diskussion och 
avstämning rörande hytternas läge och utseende innan bygglovsansökan lämnas 
lil. 

Sponsorer 
Bengt Werner presenterade en lista med befintliga sponsorer. 

Småbåtshamnsmöten 
Beslöts att avvakta kommande kallelse till mötet och låta där föreslagen agenda 
avgöra vem av ledamöterna som ska representera byalaget. 

Nästa möten 
Nästa styrelsemöte lördag 27 januari 2024 kl 10:00 i Byahoddan. 
Årsmöte söndag 11 februari 2024 kl 10:00 i Byahoddan . 

Mötets avslutning. 
Christer Ekström tackade de närvarande och avslutade mötet 

Justeras: 

- --------:1Justeras: 

~ - G ~t~e! 
Christer Ekström Bengt Werner 
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